
Acta de la Junta Oberta de l’Associació de Famílies d’Alumnes de l’Escola Heura
(AFA)

Lloc: telemàtica
Data: dijous 10 de juny de 2021
Hora d'inici: a les 21:00 hores
Hora d'acabament: a les 23:50 hores

ASSISTENTS:

Lea Graf (1er), Candela García (p3), Noemi Herrero (3r i 5è), Emilie Lerin (2on), Sonia Narváez
(1r i 4t), Ramon Torra (4t), Mireia Mestres (4t i 1r), Ixaso Merino (3r i P3), Carol Martinez (5e i
3r), Sonia Castillejo (1er i P5), Mireia Sánchez (4t i p5), Laura Morral (3r i P4), Alba Moseguí (1er
i P4), Susana Pérez (1er i P3), Jesús Torres (P5 i 1er), Anna Bosque (P5 i 4art), Sergio Sanz (1er),
David Moreno (1er i 4art) i Laia Robusté (1er).

ORDRE DEL DIA:

1. Jardins Can Fargues

2. Cap infant enrere

3. Instituts de referència

4. Comissions

5. Curs vinent últim any Junta

6. Precs i preguntes

Abans de començar la reunió es dona la benvinguda a tots els assistents i es recorda que es

posi el nom al xat per confeccionar la llista d’assistents per a l’acta de la reunió. Com es una

reunió que es donaran informacions diverses s’explica a les famílies que mitjançant el xat

poden demanar torn de paraula en qualsevol punt que s’estigui tractant.

Es recorda a les famílies que tenen a la seva disposició el correu electrònic de l’AFA:

afaheura@gmail.com i el xat de delegats/des.

mailto:afaheura@gmail.com


1. JARDINS CAN FARGUES

S’informa que l’Ajuntament ha informat a l’Escola que per al proper curs no es podrà fer ús

exclusiu dels Jardins de Can Fargues com a espai educatiu de l’Escola Heura.

Varies famílies reivindiquen que des de l’AFA s’intenti vehicular l’impuls per a reivindicar l’ús

dels jardins. La Junta AFA proposa que les famílies a través de les comissions o grups de treball

es tiri endavant aquestes reivindicacions, degut a que des de la Junta necessitem suport.

S’acorda la creació d’un grup de treball per tal de reivindicar l’ús dels Jardins de Can Fargues

com a espai educatiu de l’escola.

2. CAP INFANT ENRERE

Des del Casal de la Font d’en Fargues es va engegar el projecte Cap infant enrere degut a que

amb la pandemia s’havia deixat de fer el Programa èxit, on alumnes d’institut anaven a buscar

a l’alumnat que estava apuntat a aquest programa i els hi feien reforç a l’institut.

Inicialment van demanar voluntaris que acompanyessin als infants fins al Casal de la Font d’en

Fargues en acabar les classes per la tarda. No van sortir voluntaris, però finalment les famílies

dels infants van signar una autorització perquè anessin sols.

El Casal a informat a l’escola que pretén continuar amb el projecte el curs vinent tot i que es

reactivi el Programa èxit.

3. INSTITUTS AL BARRI

Des de fa tres anys els instituts de referència de les escoles es van modificant, i sembla que es

quedarà com a definitiu dos Instituts de referència per escola. En el cas de l’escola Heura, els

instituts Josep Pla i Carrasco i Formiguera.

S’ha venut per segona vegada el solar destinat a l’institut al barri i ja no hi ha solar destinat a la

seva construcció. Això també se li suma que tanquen l’ESO al Ferran Tallada i es parla de

sumar-nos al seu manifest perquè no la tanquin.

Des de la FAPAC s’està treballant en la realització d’una queixa comuna de les AFA’s del barri. La

reivindicació s’està liderant des de la FAPAC

4. COMISSIONS



A l’anterior Junta Oberta es va fer una crida a la participació de les famílies en les comissions.

Hi ha comissions que cal millorar i altres que estan aturades, sinó hi ha quòrum s’hauran de

buscar maneres alternatives d’engrescar les famílies

Es dona pas a algun tema a comentar per part de les comissions.

a. Casal d’estiu i extraescolars

Aquest any es faran 5 setmanes de casal d’estiu. Les 3 primeres hi ha més assistència, mentre

que a les dues últimes, tot i que no hi ha tants inscrits, es duran a terme.

Dimarts 8 de junt es va realitzar la reunió d’inscrits i s’ha enviat la informació via mail.

Degut a la limitació del nombre d’infants degut a les restriccions Covid, hi ha hagut famílies de

l’escola que no s’han pogut inscriure.

Referent a les extraescolars de l’any vinent, s’informa que no hi ha una decisió clara encara per

part de l’administració, per tant, estem pendents de la situació de les restriccions a l’inici del

curs vinent. Es proposa com a alternativa la realització d’extraescolars amb escoles properes,

però des de membres de comissions anteriors s’informa que altres escoles no han estat

interessades en obrir les seves extraescolars a l’Heura.

b. Comissió digitalització

Amb l’objectiu de renovar i millorar l’equipament informàtic i digital de l’Escola, existeixen

varies alternatives que s’han anat impulsant des de la comissió de digitalització en col·laboració

amb l’escola. En aquest sentit, les diferents actuacions que s’estan impulsant en aquest sentit

son les següents:

- El Centre de Recursos Pedagògics ha dotat l’escola amb una pantalla interactiva per a

l’aula de ciències.

- Per tal d’adquirir nous equips portàtils per als alumnes de l’escola, existeixen diverses

alternatives que s’estan valorant, com la campanya Re-Ordena de la UPC des d’on es

doten ordinadors portàtils re-condicionats per 80 € /unitat.

- Es preveu una dotació d’ordinadors per a sisè, per tal de disposar d’un ordinador per

alumne.

- Des de l’any passat, es va realitzar una nova xarxa a l’escola, però desconeixem si ja

està totalment funcionant.

Tal i com es va aprovar a l’Assemblea del present curs, es disposa d’una partida pressupostària

per part de l’AFA d’uns 15.000 € per cobrir les necessitats de l’Escola referents a digitalització.

La idea és poder començar el curs vinent amb els nous ordinadors.

5. CURS VINENT

A dia d’avui, no hi ha res confirmat per part de l’Escola referent a l’organització del curs vinent,.



Les famílies en general reclamen més informació per part de l’Escola de cara al curs vinent.

Algunes famílies troben a faltar que a l’última Junta Oberta del curs no estigui present la

direcció de l’Escola.

La Junta AFA comparteix la informació de la que disposa referent a l’organització de l’any

vinent:

- Enquesta. Arrel de l’enquesta enviada per l’escola per la valoració del present curs, la

conclusió que ha transmès l’escola és que ha estat una valoració positiva en general. Els

resultats concrets es penjaran a la web de l’escola.

- De cara a l’organització del curs vinent, es valoren 3 opcions:

o Igual que aquest any (punts dificultat referents als espais de l’escola música,

disponibilitat dels jardins, reforços Covid)

o Igual com ara però amb 5è i 6è separats (les mateixes dificultats que el punt

anterior)

o Tornar com abans de Covid (24 alumnes per classe), però no es podrien fer

desdoblaments

Des de les famílies en general es reclama que l’escola tingui un posicionament referent a què

vol fer l’escola. En aquest sentit, les famílies mostren predisposició per tal de recolzar a l’escola

en el seu posicionament per tal de reivindicar més espais i recursos.

S’informa que l’any vinent serà l’últim any de mandat de l’actual Junta. Per a aquest motiu, si hi

ha gent interessada en participar a la propera Junta, estendrem la mà per tal de col·laborar

durant el curs vinent i poder facilitar el futur traspàs entre Juntes.

6. ALTRES INFORMACIONS

Dimarts 22 de Juny està previst instal·lar les noves aules de infantil

Ja estan començant a pintar espais interiors de l’escola

Les obres corresponents al projecte “Protegim les escoles” es duran a terme durant l’estiu. Es

tallarà el trànsit en el tram de Can Pujolet entre C/ Peris i Menxeta i C/ Mossèn Josep Bundó.

App Tokapp. Es van veure limitacions fent gestió des de l’AFA, i s’ha conclòs que la millor opció

seria liderar-ho des de l’escola.

Eina informàtica Matemàtiques. INNOVAMAT. Es va aprovar a Consell Escolar la utilització

d’aquesta eina informàtica. S’ofereix des de infantil fins a cicle superior. S’ha adquirit fent ús de

la partida de llibres prevista per a aquest curs.

Respecte a la xerrada de la Fundació Vicky Bernadet que es va realitzar el passat 25 de maig,

des de la Junta s’informa que no hi va haver gaire assistència a la xerrada. Les famílies reclamen

una falta de informació respecte al contingut de la xerrada, tot i que ja es va informar a les

anteriors juntes obertes.



7. PRECS I PREGUNTES

a. Juntes Obertes presencials.

Algunes famílies proposen poder tornar a realitzar les juntes obertes en format presencial a

l’Escola. Altres prefereixen mantenir les Juntes en format Online. En tot cas, per tal de realitzar

les Juntes de forma presencial es requereix l’autorització de l’Escola. Per tal d’obrir les juntes al

màxim de participants, es podria estudiar fer les juntes tant presencials com online.

b. Extraescolars

Referent al tema extraescolars, s’expressa algun neguit amb l’extraescolar de bàsquet. L’actual

extraescolar de bàsquet gestionada amb Lima Horta implica que els nens a partir de certa edat

han de federar-se. Es demana que per a propers cursos, , en cas de que en un futur continuem

oferint l’extraescolar de bàsquet amb Lima Horta, que es consideri, o bé la possibilitat de que

no sigui necessari federar-se, i si es obligat, que s’informi des d’un inici a les famílies

interessades.

c. Consell escolar

Alguna família mostra la seva voluntat de poder participar en el Consell Escolar, però que

existeix algun dubte referent al procés que es fa servir per a formar part del Consell Escolar.

L’AFA informa que les eleccions del Consell Escolar es fan cada 4 anys, i l’any passat s’havien de

fer però per la situació provocada pel Covid no es van dur a terme. Està previst que durant el

curs vinent es convoquin eleccions al Consell.


